
CONSILIUL JUDETEAN NEAMT

Proces-verbal

Sinteza dezbaterilor gedin(ei ordinare a
Consiliului Judefean Neamf din 2 iunie 2021, ora 15:00,

intocmitl inbaza prevederilor art. 138 alin. (13) din Ordonan(a de Urgen{i a

Guvernului nr. 5712019 privind Codul administrativ

Lucr6rile qedinlei sunt conduse de domnul pregedinte Ionel Arsene. La
gedinld participd de drept secretarul general al jude(ului, precum qi gefii serviciilor de

specialitate din cadrul Consiliului Judelean.

Domnul Ionel Arsene - Bun[ ziLta! Doamnelor gi domnilor consilieri,
perrniteli-mi sd declar deschise lucrdrile qedinJei ordinare a Consiliului Judelean Neam!
pentru care a{i fost convoca{i in conformitate cu prevederile Ordonanlei de Urgen!6 a

Guvernului nr.57 120 1 9 privind Codul administrativ.
La gedin{6 absente azd domnul consilier judelean Daniel Vasiliu-Macovei.
Constatdnd cd la aceastd gedinta sunt prezenli 33 consilieri jude{eni din totalul

de 34 consilieri in funclie,la care se adaugd preqedintele Consiliului Judelean, declar
qedinfa ca fiind legal constituit6.

Prezenla s-a ldcut de cdtre secretarul general al judelului, atAt on-line prin
aplicatia instalatd, cAt qi la sediu.

In conformitate cu prevederile Codului administrativ, supun spre aprobare
con{inutul procesului-verbal al qedinlei desfdguratdin data de 24 mai 2021 si comunicat
astazi.

Cine este ,, pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Cu 34 voturi "pentru", procesul-verbal a fost aprobat (vot inregistrat electronic

exprimat prin ridicare de mAn6, cAt qi de cdtre cei prezenli in sa15).

Ordinea de zi propusd pentru aceastd gedinld este cea comunicatd dumneavoastrd:

1. Aprobarea temei de proiectare a obiectivului de investilii de interes judelean ,,Realiz-
area construcfiei necesarS administrdrii ariei naturale protejate pentru proiectul

,,imbundtdlirea st[rii de conservare a habitatelor de interes comunitar din Parcul
Nalional Ceahldu prin implementarea de mdsuri adecvate";
2.Luarea unor mdsuri referitoare la unele mijloace fixe aflate in administrarea Compa-
niei Judelene APASERV S.A Neam!;
3. Predarea din administrarea Consiliului Judelean Neam! in administrarea Consiliului
Local al Comunei Cordun a unui tronson de drum judefean;
4. Aprobarea unei asocieri cu Federalia Ecvestrd Romdnd in vederearealizdrii unei ac!i-
uni de interes public judelean;
5. Modifrcarea Hotdrdrii Consiliului Judelean Neam! nr.5912021;
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6.Luareaunor mdsuri in vederea participdrii Judelului Neam! intr-un proiect de interes

judelean privind infiinlarea Centrului de intervenlie pentru victimele violenlei sexuale;

7. Aprobarea unui acord de asociere pentru realizareaobiectivului ,,AMENAJARE LIFT
EXTERIOR", corp C32, Seclia Boli Infeclioase a Spitalului Judelean de UrgenldPiatra'
Neam!;
8. Modificarea statului de funclii al aparatului de specialitate al Consiliului Judelean

Neam!;
9. Aprobarea contractdrii unei finant[ri rambursabile interne/externe in valoare de

100.000.000 lei;
10. Diverse.

Fa!6 de ordinea de zi comunicatd ini1ial, propun suplimentarea acesteia cu incd un
proiect, respectiv Proiectul de hotlrflre privind luarea unor mlsuri in vederea par-
ticipirii Jude{ului Neamf in proiectul "Educalia- Cheia Succesului!".

Propun ca acest proiect si fie analizat la pct.10, inaintea punctului ,,Diverse", care

va fi renumerotat.

Fac precizarea cd proiectele de hotdrdre inscrise in ordinea de zi indeplinesc con-
diliile prevdzrrte de art.136 alin.(S) din Codul administrativ, in sensul c[ sunt insolite de

rapoartele direcliilor de specialitate qi avizele comisiilor de specialitate.
Supun la vot propunerea de suplimentare a ordinii de zi:
Cine este ,, pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 34 voturi "pentru", suplimentarea ordinii de zi a fost aprobatS (vot inregistrat

electronic exprimat prin ridicare de mdnd, cdt gi de cdtre cei prezenli in sald).

Supun la vot proiectul ordinii de zi, in noua numerotare:
Cine este ,, pentru"?
Cine este,,imp otrivd"?
Se abline cineva?
Cl34 voturi "pefltru", ordinea de zi a fost aprobatd (vot inregistrat electronic expri-

mat prin ridicare de mdn6, c6t qi de cdtre cei prezenli in sa15).

inainte de a trece la primul punct, secretarul general al judelului doregte sd facd o
precizare.

Doamna Daniela Soroceanu - in conformitate cu prevederile Ordonanlei de Ur-
genld a Guvernului nr. 5712019 privind Codul administrativ, dacd aveli un interes per-
sonal in problemele supuse dezbaterii qi votului de astdzi, aveli obligafia sd anunlali la
inceputul qedinlei. Hotdrdrile adoptate cu nerespectarea acestor dispozilii legale sunt
nule de drept.

S-a anun{at in plenul qedinlei domnul consilier judelean Sorin Dumitru Cazanla
punctul VII, domnul Laurenfiu-Cristinel Dulami la punctul VI qi domnul Radu Tudorel
la punctul IV.
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Domnul Ionel Arsene - Mullumesc. Intrdm in ordinea de zi.

A. l.Laprimul punct al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotir6re privind
aprobarea temei de proiectare a obiectivului de investitii de interes judefean ,,Re-
alizarea construc(iei necesarl administrlrii ariei naturale protejate pentru proiec-
ful ,,tmbunltlfirea stirii de conservare a habitatelor de interes comunitar din Par-
cul Na{ional Ceahl5u prin implementarea de misuri adecvate"l

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Pugcaqu - comisia buget - Aviz favorabil;
Domnul Neculai Ivanov - comisia urbanism - Aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridici - Aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotSrAre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,imp otrivf"?
Se abline cineva?
Doamna Daniela Soroceanu face apelul nominal, iar consilierii judeleni votezdin-

dividual exprimAndu-qi vocal gi prin ridicare de rnAna opfiunea, dupd cum urtneazd:
. Arsene lonel - pentru

Chitic DragoE-Victor - pentru
Ciubotaru Mddblina-Veronica - pentru
Acatrinei Dumitru - ablinere
Agaleanu Lucian-Corneliu - pentru

- Antochi Alin-Lucian-Emanuel - pentru
Apopei Marius-Vasile - abtinere
Apostol Maria - ablinere
Ardeleanu Silviu-Bogdan - ablinere

. Asaftei lon - pentru
Beloiu Mircea- ablinere
Bontaq Corneliu-Grigore - ablinere

- Bourceanu Adrian - pentru
- Buhuganu Bogdan - ablinere
- Cazan Sorin-Dumitru - pentru
- CreJu Gheorghe-Laurenliu - ablinere
- Dulamd Laurenfiu-Cristinel - pentru
- Gavril Eduard-Ovidiu - pentru
- Gorghiu Mircia - pentru
- Hirlan Gheorghe - pentru
- Hopqa Florin-Adrian - ablinere
- Isciuc Mihaela-Elena - ablinere
- Ivanov Neculai - ablinere
- Munteanu Aurel - pentru
- Nechita Marius-Mihai - ablinere
- Nistor Olga - pentru
- Parlac Gabriel-Claudiu - ablinere
- Pdduraru Rdducu-Adrian - pentru



PuqcaEu Neculai - pentru
Radu Tudorel - pentru
Smeria Vladu!-Viorel - pentru

Stavarache Valentrin-Constantin - abtinere
Vacariu Sorin-Vasile - pentru
Vornicu Florin - pentru

Cu20 de voturi "pentru" ( Ionel Arsene, Dragoq Victor Chitic, Mad6lina-Veronica
Ciubotaru, Lucian-Corneliu Agdleanu, Alin-Lucian-Emanuel Antochi, Ion Asaftei,
Adrian Bourceanu, Sorin-Dumitru Cazan, Laurenfiu-Cristinel Dulam6, Eduard-Ovidiu
Gavril, Mircia Gorghiu, Gheorghe Hirfan, Aurel Munteanu, Olga Nistor, Rdducu -
Adrian Pdduraru, Neculai PuqcaEu, Radu Tudorel, Vlddu! -Viorel Smeria, Sorin Va-
cariu, Florin Vornicu) qi 14 ablineri ( Dumitru Acatrinei, Marius-Vasile Apopei, Maria
Apostol, Silviu-Bogdan Ardeleanu, Mircea Beloiu, Corneliu-Grigore Bontaq, Bogdan
BuhuEanu, Gheorghe-Laurenliu Crelu, Florin-Adrian Hopqa, Mihaela-Elena Isciuc,
Neculai Ivanov, Marius-Mihai Nechita, Gabriel-Claudiu Parlac, Valentin-Constantin
Stavarache), hotdr6rea a fost adoptatd ( vot inregistrat electronic exprimat prin ridicare
de mdn6, c6t qi de cdtre cei prezenli in sa15).

II. La punctul 2 al ordinli de zi este inscris Proiectul de hotirire privind luarea
unor mlsuri referitoare Ia unele mijloace fixe aflate in administrarea Companiei
Jude{ene APASERV S.A Neam{.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - Aviz favorabil, cu doui ablineri;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - Aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdr0re:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?

Cu34 voturi "pentru", hot6rdrea a fost adoptatd (vot inregistrat electronic exprimat
prin ridicare de mdnd, cdt qi de cdtre ceiprezenfi in sald).

III. La punctul 3 al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotirire privind
predarea din administrarea Consiliului Jude{ean Neamf in administrarea Consili-
ului Local al Comunei Cordun a unui tronson de drum judefean.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile si prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcagu- comisia buget - Aviz favorabil;
Domnul Neculai Pugcaqu- comisia servicii publice - Aviz favorabil;
Domnul Neculai Ivanov- comisia urbanism - Aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu- comisia juridicd - Aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
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Se abline cineva?

Cu34 voturi "pentru", hotdrdrea a fost adoptatd(vot inregistrat electronic exprimat

prin ridicare de m6n6, cdt qi de cdtre cei prezenli in sal[).

IV. La punctul 4 al ordinir de zi este inscris Proiectul de hotirdre privind apro-
barea unei asocieri cu Federatia Ecvestri RominI in vederea realizilrii unei acfiuni
de interes public judefean.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile s[ prezinte avizele la acest proiect:
Doamna Maria Apostol- cornisia culturd - Aviz favorabil;
Domnul Neculai Pugcaqu- comisia buget - Aviz favorabil, cu doua ab{ineri;
Domnul Adrian Bourceanu- comisiaiuridicd - Aviz favorabil.
Dornnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abtine cineva?

Cu 33 de voturi "pentru" qi o neparticipare (domnul Radu Tudorel), hotdrArea a fost
adoptatd (vot inregistrat electronic exprimat prin ridicare de m6nd, c6t qi de cdtre cei
prezen\i in sa15).

V. La punctul 5 al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotirire privind modifi-
carea Hotirffrii Consiliului Jude{ean Neaml nr.5912021.

Domnul Ionel Arsene - Rog cornisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Doamna Maria Apostol - comisia culturd - Aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu- comisia juridicd - Aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?

Cu34 voturi "pentru", hotdrdrea a fost adoptatd (vot inregistrat electronic exprimat
prin ridicare de mdnd, c6t qi de cdtre cei prezenli in sald).

VI. La punctul 6 al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotir6re pentru luarea
unor misuri in vederea participirii Jude{ului Neam{ intr-un proiect de interes
jude{ean privind infiin{area Centrului de interven{ie pentru victimele violen{ei sex-

uale.

Domnul Ionel Arsene - Rog cornisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai PuqcaEu- cornisia buget - Aviz favorabil;
Doamna Maria Apostol- comisia culturd - Aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu- comisia juridica - Aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:

)



Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?

Cu 33 de voturi "pentru" si o neparticipare (Dulamd Laurenliu Cristinel), hotdrdrea

a fost adoptatd, (vot inregistrat electronic exprimat prin ridicare de m6nd, c0t gi de cdtre

cei prezenli in sald).

VII. La punctul 7 al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotlrire privind apro-
barea unui acord de asociere pentru realizarea obiectivului rrAMENAJARE LIFT
EXTERIOR", corp C32, Sec(ia Boli Infec{ioase a Spitalului Jude{ean de Urgen{i
Piatra-Neamf.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sdprezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Pugcagu- comisia buget - Aviz favorabil;
Doamna Maria Apostol- comisia cultur6 - Aviz favorabil;
Domnul Neculai Ivanov- comisia urbanism - Aviz favorabil
Domnul Adrian Bourceanu- comisia juridicd - Aviz favorabil.

Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrAre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?

Cu 33 de voturi "pentru" gi o neparticipare(Cazan Sorin Dumitru), hot[r6rea a fost
adoptati (vot inregistrat electronic exprimat prin ridicare de m6nd, cdt qi de cdtre cei
prezen\iin sa15).

VIII. La punctul 8 al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotirire privind mod-
ificarea statului de func{ii al aparatului de specialitate al Consiliului Jude(ean Ne-
amt.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sI prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu- comisia buget - Aviz favorabil, cu doud ablineri;
Domnul Adrian Bourceanu- comisia juridicS - Aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdr6re:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?

Cu34 voturi "pentru", hotdrdrea a fost adoptatd (vot inregistrat electronic exprimat
prin ridicare de mdn6, cdt qi de cdtre cei prezenli in sa15).

IX. La punctul 9 al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotlrire privind apro-
barea contractirii unei finan{iri rambursabile interne/externe in valoare de
100.000.000 lei, in forma care v-a fost retransmis.
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Domnul Ionel Arsene - Rog cornisiile sd prezinte avizele la acest proiect:

Domnul Neculai PuEcaEu - comisia buget - Avrz favorabil, cu trei ablineri;

Domnul Adrian Bourceanu- comisia juridica - Avrz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?

Doamna Daniela Soroceanu flace apelul nominal, iar consilierii judeleni votezd in-

dividual exprimAndu-qi vocal qi prin ridicare de rnAna opliunea, dupi cum urmeaz[
.. Arsene Ionel - pentru

Chitic DragoE-Victor - pentru
Ciubotaru Maddlina-Veronica - pentru

- Acatrinei Dumitru - ablinere
" AgSleanu Lucian-Corneliu - pentru

Antochi Alin-Lucian-Emanuel - pentru
Apopei Marius-Vasile - abtinere

- Apostol Maria - ablinere
Ardeleanu Silviu-Bogdan - ablinere
Asaftei Ion - pentru

- Beloiu Mircea- ablinere
. Bontaq Corneliu-Grigore - ablinere
. Bourceanu Adrian - pentru
- Buhuganu Bogdan - abfinere
' Cazan Sorin-Dumitru - pentru

Crelu Gheorghe-Laurenliu - ablinere
. Dulamd Laurenfiu-Cristinel - pentru

Gavril Eduard-Ovidiu - pentru
' Gorghiu Mircia - pentru
- Hirlan Gheorghe - pentru

Hopqa Florin-Adrian - ablinere
" Isciuc Mihaela-Elena - abtinere

Ivanov Neculai - ablinere
." Munteanu Aurel - pentru
- Nechita Marius-Mihai - abtinere
- Nistor Olga - pentru

Parlac Gabriel-Claudiu - ablinere
- Pdduraru Rdducu-Adrian - pentru
. Puqcaqu Neculai - pentru
- Radu Tudorel - pentru

Smeria Vlbdu!-Viorel - pentru
.. Stavarache Valentrin-Constantin - ablinere
" Vacariu Sorin-Vasile - pentru

Vornicu Florin - pentru



CuZO de voturi "pentru" ( Ionel Arsene, DragoE Victor Chitic, Mdddlina-Veronica
Ciubotaru, Lucian-Corneliu Agdleanu, Alin-Lucian-Emanuel Antochi, Ion Asaftei,

Adrian Bourceanu, Sorin-Dumitru Cazan, Laurenliu-Cristinel Dulam6, Eduard Ovidiu-

Gavril, Mircia Gorghiu, Gheorghe Hirfan, Aurel Munteanu, Olga Nistor, Rdducu -
Adrian P6duraru, Neculai Puqcaqu, Radu Tudorel, Vlidu! -Viorel Smeria, Sorin Va-
cariu, Florin Vornicu) qi 14 ablineri ( Dumitru Acatrinei, Marius-Vasile Apopei, Maria
Apostol, Silviu-Bogdan Ardeleanu, Mircea Beloiu, Corneliu-Grigore Bonta;, Bogdan
Buhuqanu, Gheorghe-Laurenliu Crefu, Florin-Adrian Hopqa, Mihaela-Elena Isciuc,
Neculai Ivanov, Marius- Mihai Nechita, Gabriel-Claudiu Pa\ac, Valentin-Constantin
Stavarache, hotSrdrea a fost adoptatd (vot inregistrat electronic exprimat prin ridicare de

mdn6, cdt qi de cdtre cei prezenfi in sa15).

X. La punctul 10 al ordinii de zi este inscris Proiectul de hotdrfrre privind luarea
unor misuri in vederea participirii Jude{ului Neamf in proiectul "Educalia- Cheia
Succesului!"

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu- comisia buget - Aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu- comisia juridicd - Aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?

Cu34 voturi "pentru", hotdrdrea a fost adoptatd (vot inregistrat electronic exprimat
prin ridicare de mdnd,, c6t gi de cdtre cei prezenli in sald).

XI. Diverse.

Domnul Ionel Arsene - Ordinea de zi s-a eptizat, suntem la punctul diverse. Aici
o sd iau eu cuvdntul pentru inceput. Amvdzutcd, ainoqtri colegi care alcdtuiesc opozilia
in Consiliul Judelean, s-au abfinut la proiectul de hotdr6re num6rul 9, privind imprumu-
tul. Sincer, mi-ar fi rugine! Este un proiect de hotdr6re pe care l-am iniliat obligat de

faptul ci actualul guvern a tdiat judelului Neam! 520 de milioane de lei, contract pe care
judelul Neam! il avea incheiat cu Guvernul Romdniei pentru drumurile judelene. Aqadar,
actuala coalilie majoritard, care alcdtuieqte Guvernul Romdniei, nu doar cd nu a ajutat
judelul Neam!, Consiliul Judetean Neam!, cu niciun leu, ci i-atdiat 520 de milioane de

1ei qi m-a pus in situalia in care a trebuit sd fac acest credit, pentru cd eu am investilii
incepute, drumuri judelene in care noi am investit qi sunt in diferite stadii de execufie,
pe care dacd nu le continudm, suntem in situalia in care se deteriorcazd qi pierdem sute
de milioane de lei pe care i-am investit deja in aceste drumuri. Am crezut, gi in contin-
uare imi doresc, dar se pare cd, nu reuqese, ca dupd campania electorald sd facem
administralie, nu politicd! in continuare, colegii noqtri fac politicd, qi pentru asta, am sd

aduc la cunoqtinta cetd[enilor din judelul Neam!, cum st6m gi care e aportul actualei
coalilii guvernamentale pentru judelul Neamt, amsd pun intr-o balan[dfinan!6rile pentru
celelalte judele qi ce bani s-au dat judelului Neam!, ca sd vadd qi nemlenii ce fac colegii
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nogtri din Consiliul Judelean, de la PNL, USR-PLUS. Mi-aE fi dorit sd vdd cd vin cu

solufii, mi-ag fi dorit sd vdd cd aceqti oameni se duc Ei bat in uga Guvernului, asa cum

lbceam eu cAnd era guvern PSD, Ei aduceam bani in judepl Neam!. In continuare vd

spun dragi colegi liberali, USR-PLUS, cd judelul Nearn! are nevoie de finanfare! Avem
foarle rnulte proiecte incepute, proiecte care au nevoie de bani gi pe care Guvernul liberal
qi USR nu le finan)eazd Am scos la licitalie studiul de fezabilitate pentru Spitalul
Judefean. Am vorbit qi cu liderii dumneavoastrd politici, care mi-au promis sprijin ca

Spitalul Judelean Piatra-Neam! sd intre la flnanlare pe PNRR. Deocamdatd nu vdd nici
urmd de sprijin pentru un spital judelean care nu e al meu, nu e al nostru, al pesediqtilor,
qi nici al celor care sunt astdzi in arcul puterii, e un spital judelean al tuturor. Agadar,

dupS doi ani de guvernare, dragi liberali, Consiliul Judelean Neam! n-a primit sprijin
niciun ban de la Guvernul RomAniei. M5 aqteptam ca astdzi sd votali "pentru",
sd inlelegefi ca am fost pus in situalia asta de cdtre guvernul dumneavoastrd. Patru ani
de zile, in prirnul rnandat, Consiliul Judelean Nearn! n-a imprutnutat niciun leu. Din
contrS, arn plStit foarle multe datorii qi credite fbcute de ceilalli preqedinfi, predecesorii
rnei. Aga se intArnplS, aqa facern! Doar arn vrut sd vd spun cd,, dacd o sd alegeli s[ faceli
in continuare politicd, o sd incep s5 vorbesc din nou cu netntenii, mult mai aplicat, despre

activitatea voastrd din Consiliul Judetean. Multumesc!

Domnul Florin-Adrian Hopqa - O sd doresc sd intervin qi eu, referitor la acest
punct.

Dornnul Ionel Arsene - Vi rog!

Domnul Florin-Adrian Hopga - Eu cred cd dumneavoastrd vedeli din punctul
dunrneavoastrd de vedere. Deci, in perioada2016-2020, Guvernul PSD a creat un Fond
de Dezvoltare gi Investilii fbrd acoperire qi fEr[ sd aibd alocat vreun ban. Un fond care a
fost gestionat de Corr-risia NafionalS de Strategie gi Prognozd, din subordinea Secretari-
atului General al Guvernului.

Dornnul Ionel Arsene - Noi am avut contract cu Guvernul RomAniei. Eu pe baza
acestui contract am scos la licitalie un pachet de drurnuri judelene. Noi avem contract
cu niqte constructori pe care trebuie sa-l onordm, cd altfel avem penalitdli. Dumneav-
oastrb qtili sb citili un contract?

Domnul Florin-Adrian Hopqa - Cred c5 mult rrai bine decAt dumneavoastrd!
Rugamintea mea e sd nu md intrerupe{i, ca eu nu v-am intrerupt pe dumneavoastri.

Domnul Ionel Arsene - Mai lSsali politica, cd m-am sdturat de politica asta a
voastrS!

Dornnul Florin-Adrian Hopqa - Pdi asta a fost politica PSD-ului, s5 v6ndd gogoqi
qi s5 mintd oamenii!

Dornnul Ionel Arsene - Ce ali fbcut pentru judelul Ssta de cAnd sunteli la guver-
narc? N-a!i fEcut un metru de asfalt! Nu vd e ruqine?
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Domnul Florin-Adrian Hopga - Revenind! C5 tot ali pomenit cd ati semnat un
contract sau mai multe contracte cu mai multe obiective de investilii, in motivarea

dumneavoastrd spuneli c5 sunt 48 de obiective de investitii. De ce le-ali ales tocmai pe

astea 10?

Domnul Ionel Arsene - Pentru cd, asta e prioritatea! Pentru cd astea sunt incepute

;i trebuie finalizate domnule Hopqa, in caz cd nu v-ali dat seama de ce. Sunt incepute qi

trebuie ftnalizate cd altfel se deterioreazd. Mi-aq fi dorit sd am bani pentru toate 48,
evident!

Domnul Florin-Adrian Hop;a - in lista dumneavoastrd este gi un drum, DJ 155 F,
Izvorul Muntelui-Durdu, pe care l-ali inaugurat in campania electorald.

Domnul Ionel Arsene - DacS ali sta mai mult prin judelul Neam! ali ;tii cd DJ 155

F are douS segmente: de la Izvorul Muntelui in Durdu, pe care l-am inaugurat qi a fost
realizat prin Programul Nalional de Dezvoltare Locald, nici m6car nu e pe programul
6sta, gi segmentul de drum de la Bicaz la Izvorul Muntelui, tot 155 F, care e pe Fondul
de Dezvoltare qi Investilii Ei trebuie terminat. Vedeli cdvd faceli de r6s! Mie chiar imi
place cdnd abordali astfel de subiecte, pentru care nu vE preg6tili deloc. Asta aratd dis-
prelul pe care il aveJi fald dejudeful Neamf gi faptul ci stali in nigte funclii publice din
care furafi de trosneqte pdm6ntul.

Domnul Florin-Adrian Hopga - Sd vd fie ruqine! Cum puteli sd spuneli aqa ceva?
Jignili oamenii gratuit! Unu la mAnS: cum puteli s5 spuneli cd suntem in niqte funclii
publice in care fur6m? Cum puteli sd spuneli aga ceva? Nu vd e ruqine? Uit6-te la tine in
curte gi apoi vorbeqte de altcineva, cd eu nu mi-am permis si spun aqa ceva!

Domnul lonel Arsene - Ce afi fbcut pentru judelul6sta de doi ani de cdnd guvernali
Rom6nia? Un metru de asfalt nu ali construit! Nu vd e ruqine? $i veni{i s6-mi punefi
piedici mie c6nd vreau sd modernizez judelul dsta qi nici mdcar nu gtili ce vorbili? imi
spuneli cd am inaugurat un drum cdnd eu am inaugurat segmentul celilalt de pe PNDL
qi Ssta e pe Fondul Nalional de Dezvoltare. Nu vd e rupine? Altcineva dacd vrea sd ia
cuv6ntul!

Dornnul Florin-Adrian Hopga - Vd muljumesc!

Domnul Corneliu-Grigore Bontaq - Se poate domnule preEedinte? Bontaq sunt, de

la USR.

Domnul Ionel Arsene - Vd rog!

Domnul Corneliu-Grigore Bontag - Stimate domnule preqedinte, dragi colegi, noi,
consilierii judeleni USR-PLUS, am ales sd ne ablinem la votul pe proiectul nurndrul 9

de pe ordinea de zi, in care se propunea imprumutarea sumei de 100 de milioane de lei,
doar pentru reparalii ale drurnurilor. Noi considerdrn c6, avAnd in vedere criza sanitard
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prin care trecerr, sdndtatea nemlenilor este rnult rnai irnportanta. De aceea ne gAndeam

cd. ar trebui investit in Spitalul Judelean. Chiar un nou spital modular, culrl se face qi

secfia ATI de citre o fundalie. Investijia in infrastructurd gtirn, este un obiectiv irnporlant

dup6 cum ali spus, trebuiesc cofinanlate, dar am zis c[ totugi pandemia asta de COVID-
19 ne-a adus intr-o situafie in care nu aln rnai trSit pAnd acum. Contractarea unei sume

atAt de rnari trebuie sa aibd ca qi finalitate un proiect major pentru vtafanoastrd, a tuturor
nernfenilor. Din cAte am inteles de la qefii noqtri, cd s-a respins de cdtre domnul Ghinea
proiectul prin PNRR, deoarece spunea c6 nu a fost un proiect matur, de-asta a fost
respins proiectul Spitalului Judelean.

Dornnul Ionel Arsene - Domnule Bontas, qtili cAte proiecte mature are PNRR-ul?
Foarte pufine! in acest program, in PNRR, eu am vdzut foarte rnulte idei. Haideji sd vd
spun eu cum e cu Spitalul Judefean, vis-a-vis de proiect matur. Noi sunterr un proiect
aproape matur pentru cd suntem pe faza de licitalie. Domnul Ghinea a pus in PNRR
proiecte care sunt doar la faza de idei si le finanJali. Eu am fost la domnul Ghinea qi am

discutat cu el. Mi-a promis cd o sd facd tot ce se poate pentru c6 i-am explicat situalia
Spitalului de lJrgenfa din Piatra-Neamf. I-am spus c[ avem bani pentru S.F. qi P.T. Dar,
nu! A1i ales sd faceli acest program, PNRR-ul doar politic. Ali pus la finanlare doar
proiecte care n-au nicio treabd nici cu studiul de fezabilitate. Noi deja avem prefezabil-
itatea qi suntem in licitalie cu studiul de fezabilitate. Aqadar, sigur cd e mare nevoie de

bani pentru Spitalul Judelean gi vd cer sprijinul celor de la IISR-PLUS. Nu vreli sd

rnergeli la Guvernul Rom6niei, poate dd totugi niEte bani Spitalului Judelean de Urgenla
din Piatra-Neam!, Consiliului Judefean, pentru a combate pandemia asta?

Domnul Corneliu-Grigore Bontaq - Eu din cAte am inteles, studiul de fezabilitate
nu este depus la momentul dsta, cd dacd ar fi fost depus, ar fi fost acceptat.

Domnul Ionel Arsene - Dornnule Bontaq, vede{i? Suntefi consilier judelean qi nici
mdcar nu qtili stadiul acestui proiect!

Domnul Corneliu-Grigore Bontaq - Nu avem de unde s6 qtim! $i noi suntem noi
in politica, domnule presedinte.

Domnul Ionel Arsene - inainte sd vorbili, sd faceli declaralii politice, inainte sd

citili aici, de fa!6 cu noi, declarafia politica pe care oricum a1i trimis-o la presd... Eu am
crezut cd vreli sa luali cuvAntul ca sd ne spuneli nigte lucruri interesante. Declaratia asta
politicd o qtiu! CAnd vrefi sd faceli astfel de chestiuni, documentati-vd mai intAi! Luali
proiectul Spitalului Judefean, intrebali la Consiliul Judefean in ce stadiu e proiectul. N-
ar trebui sd venifi aici sd vd facefi de rAs! Sau rn[ sunali pe mine sd vorbim despre
Spitalul Judelean!

Domnul Corneliu-Grigore Bontaq - Pdi am vrea sd qtim dacd este studiul de feza-
bilitate fdcut. Daci este, noi il suslinern, nu e nicio problemS, cum ali spus.

Domnul Ionel Arsene - Domnule Bontas, in caz cd nu qtiali, s-a depus PNRR-ul
la Bruxelles. i., caz cd,nu v-a spus nimeni.
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Domnul Corneliu-Grigore Bontag - Eu am

de studiul de fezabilitate de la Spitalul Judelean.
vdzut ci e depus, dar acum era vorba

Domnul Ionel Arsene - Am inteles! Da! Din pdcate asta facem noi aici,
la Consiliul Judefean!

Doamna Maria Apostol- Domnule preqedinte, dacd imi permiteli! Noi avem in-
fbrmalii cd nu aveli studiul de fezabilitate de cinci ani. Dacd dumneavoastrd predali
studiul de fezabilitate in acest moment, deputatul [ulian Bulai va susJine acest proiect in
PNRR.

Domnul Ionel Arsene - Doarnna consilier judefean, vi rog s[ vorbili cAnd vd dau

eu cuvAntul. Va dau cuvAntul pe rAnd, la fiecare. Domnule BontaE, a{i terminat?

Dornnul Corneliu-Grigore BontaE - Noi asta insistam, daci existS studiul de feza-
bilitate.

Domnul Ionel Arsene - Dacd vd interesa, a[ifrvdzutcd suntem pe SEAP cu studiul
de fezabilitate. Vd spun aEa, ca si informare pentru dumneavoastrd.

Domnul Corneliu-Grigore Bontag - Arn inleles!

Dornnul Ionel Arsene - Doamnd consilier judelean!

Doamna Maria Apostol- Eu spuneam doar cd deputatul Iulian Bulai va susfine
acest proiect al Neamfului, cu spitalul, doar cd pentru acest lucru va trebui sd avem S.F.-
ul.

Domnul Ionel Arsene - lJnde il va susfine? Cd PNRR-u1 s-a trirnis la Bruxelles.
l-am cerut ajutorul qi lui, gi tuturor liderilor politici de la Neam! care astdzi guverneazd
RomAnia gi le-arn spus cd e spitalul nostru, al tuturor, al nemtenilor, haideli sd punern
toli urndrul sa-l facerr! Unde il va sustine?

Doamna Maria Apostol- Noi credem cd il va susline! $i orice proiect benefic
pentru nemleni va fi suslinut atAt de deputatul Bulai Ei, presupun, si de ceilalli deputa{i
ai Neamlului. Nu cred cd cineva va rimAne nepisStor, mai ales pentru sdndtatea
nemfenilor.

Domnul Ionel Arsene - Unde il va susline, doamn1l? CiL v-arr pus deja de cinci ori
intrebarea asta! Unde?

Doamna Maria Apostol- PAi il va susline in PNRR. DacS ne dali studiul de feza-
bilitate, noi vom face demersurile necesare. Aveti studiul de fezabilitate?
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Dornnul Ionel Arsene - Planul Nafional de Rezilienfa qi Redresare s-a depus deja
la Comisia Europeand. Demersurile trebuiau fbcute p6nd acum, cd vorbim despre asta

de atdtea luni. De-aia intreb! Unde il va sustine domnul Bulai?

Doamna Maria Apostol- Se completeazd. Probabil cd se completeazd ulterior cu
proiectele care apar.

Dornnul Ionel Arsene - Da, se completeazd. Bine doamnS! Mai ave{i altceva sd

spuneli?

Doamna Maria Apostol- Nu, mullumesc!

Domnul Ionel Arsene - Bine! Altcineva dacd vrea sd ia cuvAntul? Atunci, nernaifi-
ind alte probleme inscrise pe ordinea de zi, declar inchise lucrdrile qedinlei. Multumesc!

SECRET ETULUI,

,. Verificat,
/' s"tserviciu
Rozalica COARDA

intocmit,
Consilier
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